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Abstract (en)
The subject of the present invention is an actuator comprising a cylinder, its piston and its rod, each chamber of the piston being connected,
on the one hand, to a source of pressurised fluid and, on the other hand, to the atmosphere. It is characterised in that the source of fluid under
constant pressure is connected to each of the two chambers via a non-return device, and in that the communication between each chamber and the
atmosphere is effected by a valve. It relates to numerically controlled actuators. <IMAGE>

Abstract (fr)
La présente invention a pour objet un actionneur comprenant un cylindre, son piston et sa tige, chaque chambre du piston étant reliée d'une part à
une source de fluide sous pression, et d'autre part à l'atmosphère. Il est caractérisé par le fait que la source de fluide à pression constante est reliée
à chacune des deux chambres par l'intermédiaire d'un dispositif antiretour et que la communication entre chaque chambre et l'atmosphère se fait
par une valve. Elle se rapporte à des actionneurs à commande numérique.
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